



PEMBUKAAN PUSAT KANSER PERTAMA DI ISLAND HOSPITAL OLEH ICON SUNSURIA

Icon Sunsuria mengumumkan perkongsian dengan Island Hospital Pulau Pinang untuk meningkatkan akses kepada penjagaan kanser lanjutan di Malaysia

Pulau Pinang, 17 Oktober 2023 – Icon Sunsuria Sdn. Bhd. (“Icon Sunsuria”) mengumumkan jalinan kerjasama signifikannya dengan Island Hospital yang akan membawa kepada penubuhan pusat kanser pertama mereka di Malaysia. Pusat kanser ini dijadualkan dibuka di Pulau Pinang pada awal 2024.

Perikatan strategik ini menggabungkan kepakaran onkologi serantau Icon Sunsuria dengan kepimpinan Island Hospital sebagai salah satu hospital swasta yang terbesar di Malaysia serta pusat pelancongan perubatan yang terkenal, untuk menyediakan penjagaan kanser bertaraf dunia kepada para pesakit.

Mewakili Icon Sunsuria dalam Majlis Menandatangani Perjanjian hari ini ialah Cik Serena Wee, Ketua Pegawai Eksekutif Icon ASEAN dan Hong Kong, manakala Island Hospital diwakili oleh Ketua Pegawai Eksekutifnya, Encik Mark Wee. Tan Sri Datuk Ter Leong Yap, Pengasas dan Pengerusi Eksekutif Sunsuria Berhad dan Cik Lim Kooi Ling, Ketua Staf Island Hospital turut menyaksikan majlis tersebut.

Pencapaian ini adalah berikutan usaha sama baru-baru ini antara Sunsuria Healthcare, anak syarikat Sunsuria Berhad dan Icon Cancer Centre Singapore, sebahagian daripada Icon Group — penyedia penjagaan kanser bersepadu terbesar di Australia — yang membawa kepada terbentuknya [Icon Sunsuria](#).

Kerjasama ini menghimpunkan kepakaran mendalam Icon Group dalam onkologi — merangkumi lebih daripada 300 doktor, lebih daripada 50 pusat kanser dan 5 kemudahan pengkompaunan kemoterapi — dengan kelebihan dan pengetahuan Sunsuria Healthcare dalam rangkaian tempatan dan landskap penjagaan kesihatan, untuk meningkatkan keupayaan kepakaran perubatan dan kemudahan bertaraf dunia Island Hospital yang diiktiraf di peringkat antarabangsa. Ini membolehkan pesakit tempatan dan serantau untuk mendapat akses kepada penjagaan kanser yang komprehensif dan berasaskan bukti.

"Misi teras Icon Sunsuria adalah untuk memastikan bahawa penjagaan kanser lanjutan boleh diakses dengan pendekatan yang menyeluruh dan berpusatkan pesakit," kata Serena Wee, Ketua Pegawai Eksekutif Icon ASEAN dan Hong Kong.

“Kerjasama kami dengan Island Hospital merupakan bukti terbaik kepada misi ini, yang mana kami menggabungkan kepakaran onkologi kami yang meluas dengan institusi penjagaan kesihatan yang terkemuka. Bersama-sama, kami akan memanfaatkan keupayaan kolektif kami untuk membantu mengurangkan jurang dalam akses penjagaan kanser dan menangani beban penjagaan kesihatan. Perkongsian ini menandakan satu langkah penting ke hadapan dalam visi kami untuk menyediakan penjagaan kanser bertaraf dunia dan akses yang lebih meluas kepada rawatan kanser berkualiti untuk para pesakit di Malaysia dan rantau ini. Melalui



kerjasama ini, kami akan memperkasakan pesakit dan keluarga mereka dengan pengetahuan dan sumber dalam memerangi kanser dan mengambil langkah penting ke arah kemandirian," sambung Serena.

Mark Wee, Ketua Pegawai Eksekutif Island Hospital menyatakan, "Perkongsian ini menandakan satu lagi komitmen teguh oleh Island Hospital untuk terus membangunkan onkologi sebagai salah satu tonggak kecemerlangan perubatannya. Melalui kerjasama ini, kami mengesahkan komitmen kami untuk meningkatkan akses bagi pesakit dari seluruh rantau kepada rawatan dan teknologi terbaik — menawarkan pelbagai rawatan kanser yang berbagai-bagai disiplin dan disokong oleh pasukan profesional berdedikasi serta diagnostik dan peralatan perubatan terapeutik termaju Island Hospital. Di samping itu, kami percaya bahawa dengan memahami keperluan pesakit kami, kerjasama ini akan memajukan kerjasama awam-swasta yang dibayangkan oleh Kementerian Kesihatan Malaysia dalam memajukan penjagaan kanser untuk komuniti kami di bawah prinsip penjagaan berpusatkan orang."

Encik Wee seterusnya menyerlahkan, "Dengan memanfaatkan lagi kehadiran dan kekuatan kami di rantau Asia Pasifik, kami berhasrat untuk memberikan kelebihan unik kepada komuniti Malaysia utara, serta pada masa yang sama, memajukan sektor pelancongan perubatan Malaysia yang sedang berkembang maju ke peringkat seterusnya."

Ditubuhkan pada tahun 1996, Island Hospital merupakan sebuah institusi penjagaan kesihatan yang diiktiraf antarabangsa dengan 600 katil. Sebagai penyedia penjagaan kesihatan terulung yang dikenali secara meluas di Malaysia, Island Hospital memenuhi keperluan pesakit dari komuniti tempatan dan antarabangsa. Terutama sekali, Island Hospital memiliki taraf eksklusif sebagai satu-satunya hospital di Pulau Pinang yang disenarai pendek oleh Kementerian Kesihatan Malaysia untuk dimasukkan ke dalam Program Hospital Pelancongan Perubatan Perdana (FMTH) yang berprestij.

Dengan anggaran 200,000 lawatan kesihatan oleh pengembara dari lebih daripada 70 negara pada 2023, Island Hospital berada di barisan hadapan industri dan memainkan peranan penting dalam Pelan Tindakan Kementerian Kesihatan Malaysia.

"Icon Sunsuria memilih Pulau Pinang sebagai lokasi pusat pertama kami kerana lokasi yang strategik dan reputasi yang mantapnya sebagai destinasi untuk pesakit yang ingin mendapatkan rawatan perubatan lanjutan. Dengan menubuhkan pusat kami di sini, kami bukan sahaja meningkatkan akses kepada penjagaan kanser berkualiti tinggi untuk penduduk Malaysia utara, tetapi juga untuk mereka di seluruh rantau Asia Tenggara. Kini, visi ini diwujudkan melalui kerjasama kami dengan Island Hospital, salah satu institusi penjagaan kesihatan terkemuka di Malaysia," kata Audrey Ooi, Ketua Pegawai Eksekutif Sunsuria Healthcare.

-END-



TENTANG ISLAND HOSPITAL

Berada di Pulau Pinang dan ditubuhkan pada tahun 1996 di Malaysia, Island Hospital adalah hospital berkapasiti 600 katil yang meliputi kampusnya di Bahagian Macalister dan Peel. Hospital ini merupakan penyedia penjagaan kesihatan kuarteneri terkemuka di Malaysia dengan lebih daripada 100 pakar dalam bidang perubatan dan pembedahan serta sub-spesialisasi.

Spesialisasi Utama - Kardiologi, Diabetes & Endokrinologi, Kesihatan Pencernaan, Neurologi, Obstetrik & Ginekologi, Onkologi & Kemoterapi, Ortopedi & Tulang Belakang, Pediatrik, Estetik, Urologi & Kesihatan Lelaki, Kecergasan & Pemeriksaan Kesihatan, serta Pergigian dan Perubatan Nuklear & Radioterapi sebagai spesialisasi terbaru di Bahagian Peel - menawarkan pelbagai perkhidmatan rawatan yang disokong oleh peralatan perubatan dan teknologi terkini, antaranya sistem pemulihan yang dipandu oleh kecerdasan buatan DAVID Health Solution, SIEMENS Biograph Pet-CT, dan sistem radioterapi Varian TrueBeam dengan HyperArc.

Sebagai hospital utama dalam bidang pelancongan perubatan di Malaysia, Island Hospital telah meraih beberapa anugerah selama bertahun-tahun dan pada tahun 2022, telah mencapai akreditasi penuh selama 3 tahun dari Australian Council on Healthcare Standards (ACHS), sebagai pengiktirafan terhadap komitmen untuk memberikan kualiti tertinggi dalam penjagaan kesihatan kepada pesakitnya, berdasarkan standard antarabangsa penilaian.

Anugerah yang diterima sejauh ini termasuk, Top Medical Tourism Hospital by MHTC (2012), The Star Outstanding Business Awards (SOBA)'s Best in Marketing Gold Award (2016), Medical Tourism Hospital of the Year by Frost & Sullivan (2017), Asia's Best Performing Companies in the Asia Corporate Excellence & Sustainability Awards (ACES) of the Year (2018), The Star Export Excellence Awards (Services Category for large companies) (2019), Global Brand Award Malaysia Power Brand – Quality Excellence Award in Healthcare (2018/2019), Value Based Hospital of the Year in Asia Pacific by the Global Health Asia Pacific Awards (2020), Hospital of the Year in Malaysia and Diagnostics Provider of the Year in Malaysia, awarded by Healthcare Asia Awards (2020), Hospital COVID-19 Healthcare Service Provider of the Year, Health Screening Provider of the Year, Sports Rehab and Physiotherapy Service of the Year in Asia Pacific by the Global Health Asia Pacific Awards (2021), Medical Tourism Initiative of the Year in Malaysia awarded by Healthcare Asia Awards (2022), Medical Tourism Hospital of the Year in Asia Pacific, Sports Rehab and Physiotherapy Service of the Year in Asia Pacific, Most Resilient Hospital of the Year, Healthcare Technology Innovation Leadership Award, Diabetes Service Provider of the Year in Asia Pacific by the Global Health Asia Pacific Awards (2022). In 2023, the hospital was recognized by Newsweek as one of the Best Specialized Hospitals in Asia Pacific in addition to the GlobalHealth Awards for the Value Based Hospital of the Year in Asia Pacific, Smart Hospital of the Year in Asia Pacific, Health Screening Service Provider of the Year in Asia Pacific and Diagnostic Imaging Centre of the Year in Asia Pacific.



Untuk maklumat lanjut, sila melayari <https://www.islandhospital.com>.

TENTANG ICON GROUP

Icon Group

Icon Group ialah penyedia penjagaan kanser bersepadu terbesar di Australia dengan jangkauan yang semakin meningkat di New Zealand dan Asia. Icon ditubuhkan atas misi yang kukuh tetapi ringkas — untuk menyediakan penjagaan terbaik kepada seramai mungkin orang, dan sedekat mungkin dengan rumah mereka. Kumpulan ini menyatukan semua aspek penjagaan kanser yang berkualiti, termasuk onkologi perubatan, hematologi, onkologi sinaran, penyelidikan, farmasi dan pengkompaunan untuk menyampaikan perkhidmatan yang benar-benar bersepadu, lancar dan menyeluruh kepada pesakit kanser. Dengan rangkaian lebih daripada 300 doktor, lebih daripada 50 pusat kanser, 5 kemudahan pengkompaunan dan pengurusan 70 lebih farmasi, Icon menyediakan penjagaan yang terkemuka di dunia dan membantu menangani beban kanser global.

Untuk maklumat lanjut, sila layari www.icongroup.global dan ikuti Icon Group di LinkedIn di <https://www.linkedin.com/company/icon-group>

Icon Cancer Centre – Singapura

Icon Cancer Centre di Singapura telah ditubuhkan pada 2016 dengan pemerolehan Singapore Oncology Consultants (SOC) — kumpulan onkologi swasta pertama di Singapura yang diasaskan oleh sekumpulan pakar klinik yang berpengalaman. Pada masa ini, Icon mempunyai enam klinik pakar di Singapura dan sebuah pusat pemeriksaan kesihatan khusus. Dengan pasukan pakar onkologi perubatan yang terkemuka dan berpengalaman, pakar onkologi sinaran, pakar hematologi, pakar hematologi pediatrik-onkologi, pakar penjagaan paliatif, pengamal perubatan am dan pakar onkologi pembedahan pelawat, Icon menyediakan penjagaan kanser menyeluruh daripada pemeriksaan dan diagnosis sehingga peringkat rawatan dan seterusnya.

Untuk maklumat lanjut, sila layari iconcancercentre.sg.

TENTANG SUNSURIA BERHAD

Ditubuhkan pada 1989 oleh Tan Sri Datuk Ter Leong Yap, Sunsuria Berhad ialah pemaju hartanah tersenarai awam dinamik yang terlibat dalam pelbagai sektor, termasuk pembinaan, landskap, pendidikan, penjagaan kesihatan, peruncitan dan usaha niaga sejajar strategik yang lain.



Projek hartanah Sunsuria terkenal termasuk Sunsuria City, pembangunan perbandaran perdana seluas 525 ekar di Salak Tinggi yang ditetapkan untuk menjadi hab pendidikan antarabangsa baharu; Sunsuria Forum, hab kehidupan sosial bersepadu pertama yang telah mengubah latar langit Setia Alam; Bangsar Hill Park, sebuah kondominium kediaman resort yang menangkap intipati kehidupan bandar; dan Kejora Business Park, pembangunan perindustrian yang menawarkan unit serba boleh yang direka untuk memenuhi pelbagai keperluan perniagaan sambil mengutamakan kemampunan melalui ciri-ciri mesra alam yang mengurangkan penggunaan tenaga dan meminimumkan jejak karbon.

Komitmen Sunsuria dalam pendidikan dan memupuk pemimpin masa depan terbukti. Penubuhan Universiti Xiamen Malaysia di Bandar Sunsuria pada tahun 2011 menandakan kejayaan bersejarah sebagai kampus luar negara yang pertama dari China. Pada 2024, Sunsuria bersedia untuk melancarkan sekolah antarabangsa British baharu yang disesuaikan untuk pelajar harian dan asrama dengan kerjasama Concord College International Ltd dan Concord College, UK.

Sementara itu, Sunsuria Healthcare, anak syarikat Sunsuria Berhad, bertekad untuk menyampaikan penyelesaian dan perkhidmatan penjagaan kesihatan yang berkualiti tinggi dan boleh diakses, termasuk penjagaan veterinar. Penjelmaan yang menonjol daripada komitmen ini ialah Sunsuria Care Hub yang disepadukan dengan lancar ke dalam pembangunan Sunsuria untuk memenuhi keperluan penjagaan kesihatan yang berbilang-bagai. Care Hub diuruskan oleh profesional perubatan dan menawarkan pelbagai perkhidmatan. Sunsuria Healthcare berhasrat untuk meningkatkan standard penjagaan kesihatan dan meluaskan ketersediaan perkhidmatan penjagaan kesihatan berkualiti tinggi di seluruh Malaysia. Komitmen ini melibatkan penubuhan perkongsian strategik yang memupuk kemajuan. Pada 2023, Sunsuria mengumumkan usaha sama dengan Icon Group. Misi perkongsian ini adalah untuk menubuhkan berbilang Pusat Penjagaan Kanser Icon di seluruh negara, khusus untuk memajukan penjagaan kanser dan memanfaatkan komuniti.

Sunsuria telah memperoleh pengiktirafan antarabangsa dan tempatan melalui anugerah dan pengiktirafan terkenal, termasuk Anugerah All-Stars (10 Pemaju Berprestasi Teratas Tersenarai); Anugerah Mesra Keluarga (Hartanah Bertanah di KL) untuk Seni Residences di Sunsuria City; dan Anugerah Close-To-Home (Pilihan Kemudahan Terluas dalam Jarak Berjalan) untuk Sunsuria Forum dalam Anugerah StarProperty 2023. Sunsuria juga tersenarai dalam Forbes Asia's Best Under A Billion (USD) 2020 (15 Syarikat Malaysia Teratas) sebagai salah satu daripada 15 syarikat Malaysia teratas dalam senarai berprestij ini.

Ketahui lebih lanjut di <https://www.sunsuria.com/>.



Issued by GO Communications on behalf of Icon Sunsuria Sdn Bhd

For media enquiries, kindly contact:

GO Communications

Rebecca Lau, Associate Brand Manager
+6018 228 9697 rebecca@gocomm.com.my

Celine Lau, Senior Brand Manager
+6012 962 2111 celinelau@gocomm.com.my

Sunsuria Berhad

Vincent Koh, Assistant Manager
+6012 387 8723 vincentkoh@sunsuria.com

Felix Cheah, Assistant Manager
+6017 232 8948 felixcheah@sunsuria.com